
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από το αριθ.3/02-02-2021 πρακτικό τακτικής, μέσω τηλεδιάσκεψης, συνεδρίασης της Οικονομικής Επιτροπής 
Δήμου Ξάνθης  
  
Αριθ. Απόφασης 30       Περίληψη 

Έγκριση της από 10-9-2020 προγραμματικής Σύμβασης 
«Λειτουργική αναβάθμιση συστήματος συλλογικής εναλλακτικής 
διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια 
του Νόμου 2939/2001 και βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής 
του - Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου Ξάνθης» 

 
Στην Ξάνθη, σήμερα 2 Φεβρουαρίου 2021, ημέρα Τρίτη και ώρα 09:30 συνήλθε σε τακτική, μέσω 
τηλεδιάσκεψης, συνεδρίαση, η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Ξάνθης, ύστερα από την αριθμ.πρωτ.1925/29-
1-2021 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της, Εμμανουήλ Τσέπελη, Δημάρχου Ξάνθης, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 184 του Ν.4365/2019, του άρθρου 10 της Π.Ν.Π. «Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώπισης 
των αρνητικών συνεπειών εμφάνισης Κορωνοϊού COVID 19 και της ανάγκης περιορισμού της διάδοσης του», 
τις αριθμ.18318/13-3-2020, 40/-31-3-2020, 163/33282-29.05.2020 και 60249/22-9-2020 εγκυκλίους του 
ΥΠΕΣ, την ΚΥΑ-Δ1αΓ.Π.οικ.-71342-06.11.2020-ΦΕΚ-4899-06.11.2020-τεύχος-Β’ και το άρθρο 67 του 
Ν.3852/2010 προσαρμοσμένο στις προαναφερόμενες διατάξεις, προκειμένου να συζητηθούν τα παρακάτω 
θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 9 μελών βρέθηκαν παρόντα 8 μέλη δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 
1. Τσέπελης Εμμανουήλ (Πρόεδρος) 
2. Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος 
3. Ελευθεριάδης Απόστολος 
4. Ζερενίδης Ιωάννης 
 

5. Μπεκήρ Ογλού Σουά 
6. Παπαδόπουλος Κυριάκος 
7. Παπαχρόνης Ιωάννης 
8. Φανουράκης Εμμανουήλ 

ΑΠΟΝΤΕΣ: 
1. Σταυρακάρας Παναγιώτης 
(οι οποίοι δεν συμμετείχαν στη συνεδρίαση) 
 
Ο δημοτικός σύμβουλος, Απόστολος Ελευθεριάδης, δε συμμετείχε, μέσω τηλεδιάσκεψης, στην ψήφιση του 
θέματος. 
 

Ο Πρόεδρος Εμμανουήλ Τσέπελης, κήρυξε την έναρξη, της συνεδρίασης της Οικονομικής 
Επιτροπής, μέσω τηλεδιάσκεψης και αφού εισηγήθηκε το 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
των μελών, την αριθμ.πρωτ.1672/27-1-2021 εισήγηση του Αντιδημάρχου Δ/νσης Περιβάλλοντος & 
Ποιότητας, η οποία έχει ως εξής: 

«ΣΧΕΤΙΚΑ: 1. Η από 10-09-2020 Προγραμματική Σύμβαση με τίτλο: «Λειτουργική αναβάθμιση 
συστήματος συλλογικής εναλλακτικής διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια του 
Νόμου 2939/2001 και βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής του - Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου Ξάνθης», 2. 
Το από 30/12/2020 1ο Πρακτικό Κοινής Επιτροπής Παρακολούθησης Προγραμματικής Σύμβασης 3. Το 
άρθρο 72 του Ν. 3852/20210 για τις αρμοδιότητες της Οικονομικής Επιτροπής (παρ. 1, περίπτωση κγ) 

Παρακαλούμε να εισηγηθείτε στην Οικονομική Επιτροπή τη λήψη σχετικής απόφασης: Για 
παράταση της από 10-09-2020 Προγραμματικής Σύμβασης «Λειτουργική αναβάθμιση συστήματος 
συλλογικής εναλλακτικής διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια του Νόμου 
2939/2001 και βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής του - Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου Ξάνθης» για 
χρονικό διάστημα τουλάχιστον δύο (2) μηνών, ήτοι έως τις 28-02-2021, χωρίς τροποποίηση του 
οικονομικού αντικειμένου της ανωτέρω αρχικής σύμβασης, οπότε αναμένεται να έχει συναφθεί μεταξύ της 
ΔΙΑΑΜΑΘ και του Δήμου Ξάνθης νέα προγραμματική σύμβαση με το ανωτέρω αντικείμενο» 
 Επακολούθησε συζήτηση και πλήρης περιγραφή των συζητηθέντων, βρίσκεται καταγεγραμμένη σε 
ηλεκτρονική μορφή που τηρείται στο αρχείο του γραφείου της Οικονομικής Επιτροπής. 

Αμέσως μετά, ο Πρόεδρος, έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο, ο 
οποίος μεταξύ άλλων, στην τοποθέτησή του, δήλωσε ότι καταψηφίζει: «….Ερχόμαστε να κάνουμε δύο 
συμβάσεις με τη ΔΙΑΑΜΑΘ και κάνουμε παράταση της ήδη προηγούμενης σύμβασης, γιατί δεν ήμασταν 
έτοιμοι να κάνουμε καινούρια. Ένα ζήτημα το οποίο κωλυσιεργεί, συν το ζήτημα το οποίο βλέπω και στον 
προϋπολογισμό και από πέρυσι, δύο προϋπολογισμοί του δήμου Ξάνθης, έχουν ποσά στη ΔΙΑΑΜΑΘ, τα 
οποία δεν υπήρχαν την προηγούμενη φορά και δεν δικαιολογούνται, γιατί δεν προσφέρει τίποτα η 
ΔΙΑΑΜΑΘ, όσον αφορά τη διαχείριση των απορριμμάτων».   

ΑΔΑ: ΨΩΗΘΩΚ8-Μ0Λ



Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος, έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ιωάννη Παπαχρόνη, ο οποίος μεταξύ 
άλλων, στην τοποθέτησή του, δήλωσε ότι καταψηφίζει: «όπως όλα τα θέματα με τη ΔΙΑΑΜΑΘ και τη 
διαχείριση των σκουπιδιών, εμείς θα συνεχίζουμε να τα καταψηφίζουμε, μέχρι να γίνει μία συνεδρίαση, 
όσον αφορά ΔΙΑΑΜΑΘ, ΣΔΑΝΞ και διαχείριση των απορριμμάτων». 
 Τέλος ο Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη, να αποφασίσουν σχετικά. 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
Την παράταση της από 10-09-2020 Προγραμματικής Σύμβασης «Λειτουργική αναβάθμιση 

συστήματος συλλογικής εναλλακτικής διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια του 
Νόμου 2939/2001 και βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής του - Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου Ξάνθης» για 
χρονικό διάστημα τουλάχιστον δύο (2) μηνών, ήτοι έως τις 28-02-2021, χωρίς τροποποίηση του 
οικονομικού αντικειμένου της ανωτέρω αρχικής σύμβασης, οπότε αναμένεται να έχει συναφθεί μεταξύ της 
ΔΙΑΑΜΑΘ και του Δήμου Ξάνθης νέα προγραμματική σύμβαση με το ανωτέρω αντικείμενο. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι, Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, Ιωάννης Παπαχρόνης και 
Κυριάκος Παπαδόπουλος, για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  
………………………………………………………………………………………………………… 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
       Ο Πρόεδρος           Τα μέλη 
Εμμανουήλ Τσέπελης                                  (Ακολουθούν υπογραφές)   
      (υπογραφή)                                                         

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη, 8-2-2021 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Γραμματέας της Οικονομικής Επιτροπής 

Μαρία Άννα Ανδρέου  

ΑΔΑ: ΨΩΗΘΩΚ8-Μ0Λ


		2021-02-10T10:28:03+0200
	Athens




